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7. februar 2018 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 154 (Alm. del) af 10. 
januar 2018 stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF)   

Spørgsmål 

Hvilke kommentarer har ministeren til den henvendelse som hhv. formand og 

næstformand for bestyrelsen i KommuneKredit Erik Nielsen og Lars Krarup den 

8. januar 2018 har sendt til en række ordførere og ministre, vedrørende forsy-

ningsvirksomheder m.fl.’s brug af KommuneKredit, herunder udsagnet om at 
”udlån fra KommuneKredit anses (fra regeringens side) for at være et problem, 
som står i vejen for effektiviseringsdagsordenen. Det anføres fx, at Kommune-

Kredits lave udlånsrenter giver anledning til over- og fejlinvesteringer” – afspejler 

dette ministerens holdning? Hvilke kommentarer har ministeren herudover til den 

beregning der viser, at overgang til andre finansieringsformer vil øge forsynings-

virksomhedernes finansieringsomkostninger, og dermed borgere og virksomheder 

tariffer markant? Henvendelsen er omdelt på FIU alm. del - bilag 54. 

 

Svar 

Det har ikke været muligt at besvare spørgsmålet inden for tidsfristen. Spørgsmå-

let vil blive besvaret hurtigst muligt 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2017-18
FIU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 154
Offentligt
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